
   

      
      
     

Verslag van de tweede commissie 

kenmerk O60/KdB/2018-09      

betreft 2de commissie 

Mevrouw Goedele De Cock , voorzitter, opent de zitting om 18.00 

 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 29 
augustus 2018 

Geen opmerkingen 

2. Logistiek 

Provinciale keukens 

Raamovereenkomst voor het leveren van voedingswaren 
2019-2023-opstart procedure 

Goedkeuring van bestek en raming te gunnen bij wijze van 
openbare procedure met Europese bekendmaking 

Mevrouw Gillis begrijpt dat raamcontracten de prijs drukken 
maar vindt het ontzettend jammer dat er bijna geen mogelijkheid is 
voor streekproducten, hoeveproducten, bio en wat met de plaatselijke 
handelaar voor het aanleveren van bv. de broodjes. 

Gedeputeerde Hertog stelt dat het hoofdzakelijk gaat over 
gekoelde en gedroogde producten. Er wordt wel gekeken naar vervoer 
en versheid van de producten maar het is effectief geen ‘korte keten’-
raamcontract 

Gedeputeerde Vercamer stelt vast dat verse groeten, vers 
fruit, vers vlees of vis er niet in zit. Dat kan wel perfect in ‘korte keten’-
acties. De kok moet dan echter wel een lijst toevoegen van de 
betrokken productkeuze. 

3. Provinciaal domein De Gavers te Geraardsbergen 

Aanpassing van de beheersovereenkomst 
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De heer Franck stelt zich de vraag of de rekening met BTW 
niet van toepassing moet zijn op alle investeringswerken in al onze 
domeinen. 

Gedeputeerde Hertog wijst erop dat het verschil hem zit in het 
feit dat het hier een APB betreft. De vroegere toelage die we gaven, 
daar was geen BTW op verschuldigd. De BTW-administratie heeft 
geoordeeld dat dit niet langer kan en dat we 6% BTW verschuldigd 
zijn. De andere domeinen zijn gewone provinciale diensten, daar geldt 
deze specifieke regeling niet voor. 

4. PTI Eeklo – patrimonium 

Preventiemaatregelen risico-analyse elektriciteit 

Vaststelling van bestek en raming, opdracht te gunnen bij 
wijze van openbare procedure 

De heer Kurt Moens stelt de vraag of de leerlingen van het 
PTI hier ook bij betrokken zijn geweest. 

Gedeputeerde Hertog stelt dat de vraag regelmatig bekeken 
en gesteld wordt in diverse dossiers. Voor kleinere werken gebeurt dit 
ook vaak maar voor de volledige veiligheids- en risicoanalyse van 
elektrische installaties is het vaak allemaal niet zo evident. Het is wel 
leuk, maar je hangt ook van externe partners af en de normen en 
timing zijn heel strikt.  

Ondertussen is men in het PTI enorme investeringswerken 
naar elektriciteit, naar nieuwbouw, naar isolatie ...  aan het doen. Er 
lopen 3à 4 werven. Als je dan nog daartussen leerlingen laat lopen 
dan wordt het heel complex en risicovol. 

Kristel de Boevere verwijst naar de voorvleugel van het PTI 
die in grote mate door toedoen van de leerlingen tot stand is gekomen 
We kennen dus de voorbeelden van dergelijke projecten met 
leerlingen in ons onderwijs effectief. 

Mevrouw De Troyer verwijst naar voorbeelden op 
werkbezoeken van de 2de commissie maar vraagt begrip voor de 
risicofactor. 

Gedeputeerde Hertog haalt nog een voorbeeld aan van een 
project te Zottegem (vervanging ramen) 

5. PTI Ninove – patrimonium 

Vervangen glasdallen door aluminium schrijnwerk 

Vaststellen van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare procedure 
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Geen opmerkingen 

6. PAULO – reglementering 

Vaststelling van het algemeen reglement en opheffing van het 
reglement van 21 juni 2017, inwerkingtreding op 01 december 2018 
met overgangsbepaling 

Gedeputeerde Hertog stelt dat het allemaal aanpassingen zijn 
die voorvloeien uit wijzigingen van wetgeving. Het zijn allemaal 
decretale of wettelijke verplichtingen. 

7. Orthodoxe kerkfabrieken 

Apostel Andreas te Gent 

Jaarrekening 2017 

Verlenen van gunstig advies 

Geen opmerkingen 

8. Islamitische Gemeenschap Kevser Moskee te Aalst 

Jaarrekening 2017 

Verlenen van gunstig advies 

De heer Kurt Moens stelt dat de jaarrekening klopt maar de 
heer Moens heeft wel opmerkingen bij de faceboekpagina. Daarop 
staan verwijzingen naar Erdogan, 

Het gaat hem voornamelijk over het feit dat iedereen zaken op 
een facebookpagina kan plaatsen maar de beheerder moet niet-
passende items eraf halen. 

Mevrouw De Troyer, voorzitter van de provincieraad, stelt dat 
indien dit zo is, dat dit effectief niet kan. 

De heer Nico De Smet, hoofdjurist, zal de facebookpagina 
controleren en mocht dit zo zijn, zal er een aangetekend schrijven 
volgen in functie van een goed beheer van de facebookpagina. 

9. Islamitische gemeenschap Yavuz Sultan Selim te 
Ledeberg 

Jaarrekening 2017 

Verlenen van gunstig advies 

Geen opmerkingen 
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10. Scheepswerf Baasrode  

Vervanging dakbedekking en structuur dakvlak werkhuizen 

Vaststelling van bestek en raming, opdracht te gunnen bij 
wijze van openbare procedure 

De heer Franck stelt dat dit een beschermd gebouw is. De 
vraag is of er subsidies mogelijk zijn voor de vervanging van en of dit 
voorgelegd werd aan de dienst erfgoed. 

Gedeputeerde Vercamer gaat ervan uit dat dit voorgelegd is 
maar zal het laten signaleren aan de collega gedeputeerde. 

11. Mondiale solidariteit – noodhulp Filipijnen 

Toekenning van noodhulp aan de NGO Solidagro te Sint-
Niklaas ( onder voorbehoud van budgetwijziging 3) 

De heer Van Pée stelt de vraag aan welke projecten die 
schade toegediend is geweest. 

Gedeputeerde Couckuyt demonstreert in zijn uiteenzetting 
hoezeer de regio getroffen geweest is door de aardbeving met vele 
dodelijke slachtoffers als gevolg. De schade is voornamelijk te situeren 
in het projectgebied. 

12. Wonen – Sociale huisvesting: 

- Wens verder te participeren in de Raad van Bestuur van 
de sociale huisvestingsmaatschappij Meetjeslandse 
Bouwmaatschappij voor Volkswoningen 

- Kennisgeving van het niet doorgaan van de fusie door 
overneming van Ninove Welzijn door Volkswelzijn 

Geen opmerkingen 

13. Werkgelegenheid – Doorstroombeleid: 

- Vaststelling van het reglement betreffende de uitbouw van 
een duurzaam aanbod aan doorstroomstageplekken 

- Opheffing van het reglement van 15 september 2005 
betreffende de samenstelling en werking van het 
Provinciaal Platform Arbeidszorg Oost-Vlaanderen 

- Opheffing van het reglement van 24 februari 2016 
betreffende de toekenning van subsidies voor de 
doorstroom van onbetaalde arbeid naar betaalde arbeid 
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Inwerkingtreding op 01 januari 2019 

Gedeputeerde Couckuyt situeert hier het Vlaamse decreet en 
de uitrol ervan. 

14. Varia 

Geen opmerkingen 

 

De zitting wordt beëindigd om 18u30 

 

Gent, 17 oktober 2018     

Kristel de Boevere   Goedele de Cock 

Ambtenaar-verslaggever  Voorzitter 


